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◆  Technical Data技术参数

◆ Notes （注意）
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●Chemical resistance: the rate of decrease of peel strength is less than 20% after soaking in NaOH、IPA、HCL
separately for ten minutes.
分别在NaOH、IPA、HCL中浸泡10分钟剥离强度下降率均≤20%

●Soldering level耐焊性可达288℃/10sec

Type
型号

●Peel Strength剥离强度（常态/钢片）≥6N/cm

广州千顺工业材料有限公司

The information contained in this data sheet is intended to assist you in designing with Incheng adhesive tape. The technical information and datas
should be considered representative or typical only. It is not intended to and does not create any warranties,express or implied, including any
warranty of merchantability or fitness for particular purpose or that the results shown on this data sheet will be achieved by user for a particular
purpose.The user should determine the suitability of Incheng asdhesive tape for each application.
（本资料所述参数为您使用仁诚胶带的设计上提供信息，本技术信息和参数只代表典型案例，不能作保证系数，明示或默示，包括任何适销性或

对特别案例的适合性能又或是结果只是该用户的特定案例的结果而已。 用户需考虑使用仁诚胶带的每一个应用的适用性）

●Resistance导通性（Φ1mm）≤0.1Ω

●Release force（light）离型力（轻理性膜测）≤30g/25mm

C360

广州千顺工业材料有限公司

Consumer electronics,LCD modules backlight with FPC electromagnetic shielding
消费性电子产品、液晶模组、背光源用FPC的电磁屏蔽。

Good adhesion between PI and Metal优异的层间附着力。

Excellent resistance to reflow优良的耐回流焊能力。
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CAD Layer
导电胶层（um）

Release Film  （Heavy）
重离型膜（um）
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Conductive Adhesive Film导电胶膜

● Key Features
主要特点

● Application Ideas
应用

● Construction
结构

Excellent electrical properties/low resistance良好的导通性能。
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